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Verslag Algemene Ledenvergadering  

Datum: 26 maart 2025 
Tijd: 19.00 uur 
Plaats: sociaal/cultureel centrum Den Boogaard 
 
Voorzitter:  Henk van den Bijgaart 
Secretaris: Mia Ketelaar 
Penningmeester: Frans Laureijssen 
Lid:  Paul Roozen 

 
1.Opening 
De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken ontvangen. 
De voorzitter geeft aan de hand van een PowerPointpresentatie uitleg over het 
programma en de agenda voor vanavond. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De vergadering wordt bijgewoond door 60 leden, inclusief bestuur. Gezien het totaal 
aantal leden van ruim 700 is dit een lage opkomst. 
Er hebben zich 2 leden afgemeld. 
 
3. Verslag van de ALV d.d. 27 maart 2024 
Het verslag wordt goedgekeurd, geen opmerkingen. Met dank aan de secretaris. 
Het vergaderverslag is ook te bekijken op onze website: www.senioren-moergestel.nl 
 
4. Jaarverslag 2024 van het bestuur 
Het jaarverslag was en is te lezen op onze website: www.senioren-moergestel.nl  
Aan de hand van de PowerPointpresentatie blikt de voorzitter hierop terug en brengt 
de belangrijkste onderwerpen nog even onder de aandacht zoals: 
- het belang om werk te blijven maken van het werven van jonge senioren. Het aantal 
van 70 en 80 plussers is namelijk ver in de meerderheid: 86,5%. 
- dat iedere commissie behoefte heeft aan vrijwilligers. 
- dat het Barteam de steunpilaren van Den Boogaard zijn bij alle activiteiten die SVM 
organiseert. Zij worden dan ook hartelijk bedankt. 
- dat KBO-Brabant door de samenwerking met de provincie Zeeland haar naam heeft 
aangepast en nu doorgaat onder de naam Senioren Brabant-Zeeland. 
- dat ieder lid zich ook gratis aan kan melden voor een abonnement op Ons Actueel’ 
- dat Kring Oisterwijk met name de collectieve belangen behartigd richting gemeente. 
Verder vertelt de voorzitter dat bij de reguliere activiteiten het aantal deelnemers 
ongeveer hetzelfde blijft. Bij de bijzondere activiteiten zagen we een grote opkomst, 
zowel bij de ALV, de Vrijwilligersavond, de Voice Senior als bij de Kerstviering. De 
cursus klassieke muziek heeft  grote belangstelling en “Koffietijd” is voor steeds meer 
leden een welkome activiteit om elkaar te ontmoeten in Den Boogaard. 
De cliëntondersteuner van het eerste uur, Jan Geerts, is gestopt met deze taak. Hij is 
ruim 10 jaar als cliëntondersteuner actief geweest en heeft veel leden kunnen 
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adviseren en kunnen helpen bij WMO/WLZ- aanvragen. Hij heeft het met veel plezier 
gedaan. Jan wordt hartelijk bedankt en krijgt applaus voor zijn jarenlange inzet. 
In het vervolg kan men met hulpvragen bij Sjef van den Meijdenberg, een goede 
opvolger, terecht. 
We zijn nog steeds op zoek naar een opvolger voor één van de belastinginvullers, Jo 
van Dijk!! 
Piet Gelden stopt als coördinator van Buurtgenoten en neemt op 10 april afscheid. Er 
is al iemand die zich heeft aangemeld voor deze functie , maar we zijn nog op zoek 
naar een tweede persoon. 
Van de Duo-fiets wordt door de leden weinig gebruik gemaakt. Wel weten steeds 
meer mensen de Repair-Shop te vinden. 
Plannen voor 2025 
Senioren Brabant-Zeeland biedt diverse thema’s aan zoals Erfbelasting, Wonen, 
Veilig thuis en het Project Senioren Zelf aan Zet. 
Met dit project gaan we zelf ook aan de slag; op 14 mei, 4 juni, 24 september en 15 
oktober zijn de  bijeenkomsten gepland. Alle inwoners van Moergestel zijn hierbij 
welkom, waarbij onze aandacht vooral gaat naar de jonge senioren die nog net niet 
met pensioen zijn. Dus ook de kinderen zijn van harte welkom om mee te denken en 
praten over de toerkomst van hun ouders. Via plaatselijke nieuwsmedia en flyers 
wordt hier aandacht aan besteed. 
 
5. Beknopt Financieel jaarverslag 
Het financieel jaarverslag was op te vragen bij de penningmeester. Een beknopte 
versie van de baten en de kosten ligt ter inzage op tafel.  
De penningmeester licht m.b.v. PowerPointpresentatie het een en ander toe over de 
balans, de kortlopende schulden en de meevallers die we hadden, o.a. met de 
subsidie van de gemeente werden we voor het eerst geïndexeerd. 
Van de contributie die ieder lid betaald wordt €15 afgedragen aan Senioren Brabant- 
Zeeland. 
Er zijn verder geen vragen over het financieel jaarverslag, De voorzitter bedankt De 
penningmeester en Frans krijgt applaus voor al zijn inzet. 
 
6. Verslag Kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie bestaande uit Rien Schilders en Hans Willems heeft op 6 
maart jl., na controle zijn goedkeuring gegeven over het jaar 2024. De commissie 
adviseert de vergadering aan het voltallig bestuur decharge te geven. De 
vergadering gaat met applaus hiermee akkoord. 
Benoeming nieuwe kascontrolecommissie. 
De kascontrolecommissie voor het jaar 2025 wordt gevormd door: Corry de Jong en 
Hans Willems. 
 
7. Vaststelling contributie 2026 
De contributie voor 2026 blijft €25 per lid. Alle aanwezigen gaan hiermee akkoord. 
 
8. Bestuursverkiezing 
Drie van de vier bestuursleden zijn officieel aftredend: 
             Henk van den Bijgaart – voorzitter 
             Frans Laureijssen – penningmeester 
             Paul Roozen – bestuurslid en coördinator activiteiten 
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Om het formeel bevoegd te houden vragen wij, als bestuur, bij Senioren Brabant-
Zeeland statutair ontheffing aan en leggen daarna notarieel een nieuw termijn vast. 
Henk van den Bijgaart denkt nog 1 à 2 jaar door te gaan als voorzitter. 
Frans Laureijssen is momenteel in overleg met een geïnteresseerde voor 
penningmeester die hem op wil volgen. 
Paul Roozen, bestuurslid en Mia Ketelaar, secretaris gaan nog door. 
Martje Blankers heeft als aspirant-lid met het bestuur kennis gemaakt, maar wil geen 
vaste deelnemer zijn. 
 
9. Rondvraag 
Corry de Jong, vrijwillige oudere adviseur  van SVM (VOA), wil graag dat overlijdens 
bij haar gemeld worden. (Zie informatieboekje) 
 
10. Sluiting Jaarvergadering 2025 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen op de jaarvergadering  en sluit de 
vergadering. 
 
                    ------------------------------------------------------------ 
Hierna volgt er nog een gezellige bijeenkomst, onder het genot van een drankje 
begeleid met een optreden van zanger-gitarist Chiel, die zowel Engels- als 
Nederlandstalige liedjes ten gehore bracht. 
 
Het bestuur dankt vooral de evenementencommissie voor hun bijdrage aan de 
organisatie van de algemene ledenvergadering. 
 
 
 
  


